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Ha

[ERE erbi zoals vanochtend besproken vast de conceptversie van de reactie op de initiatiefnota Veldman. We proberen
hem maandagavond rond te hebben en in de lijn te doen met evt uitloop naar dinsdag. Fijn weekend! Groet,

om
Vorrontiht:uricag trjanuari 2021 16:

25

512e i. 512

Onderwerp: RE: Bespreken initiatiefvoorstel
Urgentie: Hoog

Beste mensen, hierbij een nieuwe versie van de Kamerbrief. Het was een ingewikkelde puzzel. Ik heb nu zoveel mogelijk
uitgeschreven omdat dat vazk ook makkelijker reageren is.

Graag wil ik iedereen vragen om uiterlijk maandag 14u met track changes nog aan te vullen of aan te passen. Dan maken wij
er een finale versie van voor in de lijn. Met excuses voor de korte deadline. Graag reageren richting mij en 5.1.2e

EEa
Er staat nav jullie input nog de nodige vragen om tekstvoorstellen in dus kijk even goed waarje je bijdrage kan leveren.

Even ter info op inhoud;
Nav de bespreking van EEE en co met EXEL JEEESM en met RIVM is de conclusie dat de reéle optiewaarde eigenlijk minder

toepasbaar lijkt dan we in onze bespreking dachten. De brief is daarom nu in een iets terughoudender lijn opgesteld waarin we

vooral aangeven dat pandemic preparedness erg belangrijk is en dat hierop veel gebeurt en gaat gebeuren.

Voor nu fijn weekend!

Groet,

BEi Om
Verzonden: donderdag 21 januari 2021 14:43

Sr RE: Bespreken are T——
Urgentie: Hoog

Beste mensen,

Hierbij nog even een reminder voor de deadline vandaag die al verstreken is. Ik hoop vandaag nog input te ontvangen vanuit

meerdere van jullie. Hopelijk gaat dat lukken want we hebben echt een strakke planning. Bel of mail graag even als vandaag
echt niet haalbaar is, dan zoeken we een oplossing.

Groet,

BR:ERE am
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Verzonden: maandag 18 januari 2021 16:14

EEE:
@rivm.nl>; [SEFLE | 28 5.1.2e Sik @minvws.nl>;

Hioiz
6 minvws.nl>; EES

@minvws.nl>;EBEa

Oiderwerp: RE: Bespreken itiatietveorstal

Hoi allen,

Ik heb van verschillende mensen vragen gehad over doorgang van dit traject nu het kabinet demissionair is.

Ik heb hierover even overleg gehad met BPZ. Het besluit hierover is aan de Kamer en ondanks de inschatting van BPZ dat er wel

druk op Veldman gezet zal worden om het overleg te laten vervallen, denken ze dat hij het toch door wil laten gaan.

Zonder tegenbericht gaan we ervan uit dat het notaoverleg doorgaat en dat we dus ook gewoon verder moeten met de

voorbereidingen van onze brief. Als ik toch hoor dat het niet doorgaat, laat ik het zsm weten.

Groet,

OE EE

Verzonden: do

Sr
14 januari 2021

12
09

am

Dminvws.n|>; [ERE

rmmilim— RE: Bespreken ron w—"

Beste mensen,

Zoals afgesproken hierbij de “kapstok’/outline voor de Kamerbrief. We willen jullie vragen om hierop aan te vullen en jullie
aanvullingen uiterlijk komende donderdag 21 jan 12u met ons te delen. We hebben geprobeerd om aan te geven wie bij
welke passage aan kan vullen maar schroom niet om ook aan te vullen op andere delen.

Ik wil jullie vragen om waar mogelijk zoveel mogelijk in dezelfde versie verder te werken zodat de input zoveel mogelijk in

hetzelfde document komt. Dat maakt het verwerken van de input zo makkelijk mogelijk. Dan proberen wij er eind volgende
week een lopend geheel van. Als mogelijk qua tijd proberen we die nog eenmaal voor te leggen voor een snelle check voor hij de

lijn in gaat.

Verder wat betreft de reele optiewaarde: ik heb nog met IenW gebelddinsdag en daar gister bijgevoegd bericht gekregen over

de reéle optiewaarde. @ kt het om een gesprek SET |te plannen? Kunnen jullie aangeven of

het aanvullend daaropj om de lijn via IenW uit te lopen?

Weet mij en RFI: vinden als jullie nog vragen hebben of over dingen willen overleggen.

Groet,

I: EE 1
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 14:17

Aan: FEC EBBE 4

@minvws.nl>;

@minvws.nl>; [Ea
2

5.1.2e i.'512e

Onderwerp: Bespreken initiatiefvoorstel
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Hoi allen,

Met een deel van jullie hadden we vanochtend een overleg over de reactie op het initiatiefvoorstel Veldman. Dank voor jullie
input, ook van degene die er niet bij waren en schriftelijk vooraf eea mee hebben gegeven.

Zoals afgesproken hierbij de planning m.b.t. het proces van de reactie:

14 jan kapstok/ eerste opzet brief rondsturen

21 jan deadline input vanuit betrokkenen op eerste opzet
Evt 22 en 25 jan laatste dingen checken en afstemmen

26 reactie in lijn
29 jan 12u in de tas MMZS

4 feb brief uit

De reacties op de initiatiefnota in een notendop:
Problematiek wordt herkend, analyse/oplossingen zijn niet heel sterk, sommige ideeén zijn wel interessant om naar te kijken voor

nadere invulling.

Verder hebben we het volgende afgesproken:

-

EEE
- aankomende donderdag (14 jan) de concept outline van de brief met jullie, graag uiterlijk

volgende week donderdag 21 januari uiterlijk input hiervoor aanleveren.

- \Voorbereiding debat op 11 februari: iedereen van VWS denkt alvast na over Q&A's op eigen dossier. We komen nog terug

met gerichtere uitvraag en proces.

-

ERED EEE o

reéle optiewaarde

\emen contact op met voor achtergrondinformatie over het concept

nN,
EAE Ra

(RIVM), wordt hier ook bij aangehaakt.

- Structuur van de reactie: afgesproken om aan de hand van thema’s op de beslispunten te reageren i.p.v. op elk

beslispunt individueel.

- Over de inzet van antibiotica: losse alinea hierover schrijvenIEEE - collega’s), eventueel later kijken of dat

nog in een ander thema samen te voegen is.

Weet ons te vinden bij vragen. Wordt vervolgd!

Groet


